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Vedrørende ændring af krydset Industrivej og Industriparken 

 

Trafikgruppen i Jyderup har på baggrund af avisreferat og efterfølgende nærlæsning af sagsfremstillin-

gen til mødet i udvalget for Teknik og Miljø følgende kommentarer. 

 

Trafikgruppen har fuld forståelse for, at det er rimeligt og fornuftigt at sikre, at en af Jyderups store 

arbejdspladser kan sikres en fortsat eksistens ved at skabe mulighed for, at Frode Laursens modul-

vogntog kan få adgang til hallerne i Jyderups ældre erhvervsområde. 

 

Til gengæld forventer vi også, at myndighederne og politikerne har fuld forståelse for, at det er tvin-

gende nødvendigt at sikre skoleelevernes sikre og trygge færden til og fra skole. Vi kan af sagsfrem-

stillingen læse, at forvaltningen er helt opmærksom på problematikken. Vi vil blot gerne understrege, 

at det for os er altafgørende, at omlægningen af krydset sker på en måde, der ikke forringer sikkerhe-

den for de svageste trafikanter, ja, vi ser helst, at sikkerheden bliver forbedret.  

 

Vi er helt opmærksomme på, at det er en midlertidig løsning, indtil motorvejen bliver etableret (hvad 

vi helt klart forventer), men må understrege, at når Industrivej bliver lukket mod Skovvejen og dermed 

bliver stærkt fredeliggjort og velegnet som skolevej, vil der stadig være et kryds det pågældende sted, 

hvor den tværgående trafik netop vil blive forstærket, dels til det eksisterende erhvervsområde nord-

vest for Industrivej og til plejecentret Elmelunden. Dette bør medtænkes i ændringen af krydset. 

 

Vi anmoder om at blive inddraget i vurderingen af det eller de forslag, som en ekstern rådgiver måtte 

anbefale inden der træffes endelig beslutning om etablering af et eventuelt omlagt kryds.   

 

 

På trafikgruppens vegne 

 

Gert Mortensen 

Slagelsevej 61 

4450 Jyderup 

 

 

 

 

 


